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Θεσσαλονίκη, 13/05/2020

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

Προς: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ:    «Απαλλαγή των επιχειρήσεων μεταποίησης από το ενιαίο ανταποδοτικό τέλος 
καθαριότητας και φωτισμού, εξαιτίας των δυσμενών οικονομικών επιπτώσεων 
από την πανδημία του κορωνοϊού»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με επιστολή του Συνδέσμου Βιομηχανιών Ελλάδος (ΣΒΕ), της 7ης Μαΐου 2020, ο
Σύνδεσμος ζητά την απαλλαγή των επιχειρήσεων του κλάδου της μεταποίησης από το ενιαίο
ανταποδοτικό  τέλος  καθαριότητας  και  φωτισμού,  εξαιτίας  των  δυσμενών  οικονομικών
επιπτώσεων  από  την  πανδημία  του  κορωνοϊού.  Οι  δυσμενείς  επιπτώσεις  στην  οικονομία,
εξαιτίας της πανδημίας του κορωνοϊού, οι οποίες είναι ήδη ορατές, καθιστούν δυσχερείς  στην
υλοποίησή τους τις προσδοκίες του επιχειρηματικού κόσμου για μια σταδιακή επανεκκίνηση
της παραγωγικής δραστηριότητας. Με δεδομένο την Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου της
20ης  Μαρτίου,  η  οποία  προέβλεπε  την  απαλλαγή  του  ενιαίου  ανταποδοτικού  τέλους
καθαριότητας και φωτισμού για τις πληττόμενες επιχειρήσεις, μετά από απόφαση των κατά
τόπους Δημοτικών Συμβουλίων, καθίσταται αναγκαία και επείγουσα η έκδοση και αρμόδια
δρομολόγηση σχετικής εγκυκλίου του Υπουργείο Εσωτερικών προς τους ΟΤΑ, προκειμένου
να ενεργοποιηθεί άμεσα η παραπάνω νομοθετική διάταξη.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε  να  λάβετε  τις  απαραίτητες  πρωτοβουλίες  για  την  άμεση  απαλλαγή  των
βιομηχανικών εγκαταστάσεων από τα τέλη φωτισμού και καθαριότητας, όσον αφορά στο
δεύτερο  τρίμηνο,  του  τρέχοντος  έτους,  καθώς  και  να  προβείτε  στην  οριζόντια  μείωση
αυτών, έως το τέλος του 2020;
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2. Προτίθεσθε  να  μηδενίσετε  τα  δημοτικά  τέλη,  που  αφορούν  σε  βοηθητικούς  χώρους
βιομηχανικών  εγκαταστάσεων,  όσον  αφορά στο  δεύτερο τρίμηνο,  του  τρέχοντος  έτους,
καθώς και να προβείτε στην οριζόντια μείωση αυτών, έως το τέλος του 2020;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος

Απόστολος Αβδελάς


